
 
 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 
 
Medlemsantal 
Vid årets slut hade föreningen  203 medlemmar, varav  139 fullbetalande. 
 
Styrelse 
Styrelsen har bestått av: 
Marianne Frick      ordförande Malin Rehnstedt ledamot 
Bo Slunge       vice ordförande Kristin Stark  ledamot 
Pär Näreby       sekreterare Annika Åberg ledamot 
Katarina Sivers      kassör  Anna Jönsson ledamot 
Ingeborg Fogelberg-Zagar     ledamot 
Mattias Bokinge      suppleant och hemsidesansvarig 
 
Valberedningen har bestått av: 
Kenneth Åberg  
Sten-Sture Hjalmarsson 
 
Revisorer har varit: 
Olof  Eriksson och Maria Åberg 
Revisorssuppleanter: 
Bengt-Åke Andersson och Kent Tjäderborn 
 
Kretsstämma 
Kretsstämman hölls den 10 mars i Magnisa stuga i Vaggeryd 
 
Styrelsens arbete 
Styrelsen har under året haft nio protokollförda möten. 
Kretsnytt har utkommit tre gånger. 
Bo Slunge har  deltagit i kommunens Natur- och miljöråd. 
Mattias Bokinge har representerat kretsen i Store Mosses skötselråd 
Marianne Frick har varit ledamot i Länsförbundets styrelse, och har representerat 
naturintresset i Länsstyrelsens Viltförvaltningsdelegation. 
 
Aktiviteter  
Januari 
I samarbete med Studiefrämjandet anordnade vi under vintern studiecirkeln ”Hållbar Mat” 
under fyra tillfällen. Sex personer deltog. 
Februari 
Den 7/2 var vi medarrangörer till föreläsningen ”Store Mosse -hållbara besök för 
landsbygdsutveckling” på Gnosjö bibliotek. 
Den 22/2 ordnade vi föreläsningen ”Invasiva arter i trädgården och i naturen”. Ett tiotal 
personer deltog. 
 
 

 
I Vaggeryds kommun 



Mars 
Den 10/3 hade vi kretsstämma i Magnisa stuga. Mattias Bokinge visade bildspelet 
”Småländska vatten” 
April 
Den 14/4 ordnades en mossexkursion under ledning av Henrik Kullberg och Mattias Bokinge, 
med fyra deltagare. 
Maj 
På ”Framme”-dagen i Vaggeryd den 18/5 var kretsen där och delade ut broschyrer och 
informerade inför EU-valet. 
Den 23/5 ordnade vi ett event på gamla vattentornstomten i  Skillingaryd, ”Vildare trädgård”, 
där vi hade olika stationer med tips på hur man kan främja den biologiska mångfalden i sin 
trädgård, och en tipspromenad. Ett 60-tal personer deltog. 
Vi deltog också i kommunens årliga arrangemang ”Vaggerydssurret”. 
Juni 
Vi var medarrangörer till Vilda Blommornas Dag 16/6, tillsammans med Botaniska 
föreningen. Ett 15-tal personer deltog. 
September/oktober 
Den 6/10 deltog vi i ett event på Asecs i Jönköping, ”Green Action Sunday” tillsammans med 
Jönköpingskretsen. Temat var ”Max 5”, Riksföreningens kampanj under Miljövänliga 
Veckan. 
Vi startade också ett projekt i samarbete med ungdomsgårdarna i kommunen, ”Hållbart 
Mode”. Under sammanlagt 7 tillfällen hade vi workshops på UG/UC, med målsättningen att 
ungdomarna skulle skapa egna kreationer av second hand-material. 
Den 26/10 ordnade vi en höstpromenad i Östermoskogen under ledning av Henrik Kullberg. 
Fem personer deltog. 
November 
Den 27/11 bjöd vi in till ett medlemsmöte för att informera om Naturrestaureringslagen och 
ge medlemmar möjlighet att på kartan markera de områden i kommunen som man vill bevara. 
Fem personer deltog. 
 
Yttranden och skrivelser 
Vi har yttrat oss skriftligt om: 
Samråd gällande Trollberget i Skillingaryd 
Avgränsningssamråd avseende Södra Woods anläggning i Klevshult 
Samråd gällande Högabråten 
Planerad solcellspark i Bondstorp 
 
Vi har lämnat in ett Vaggerydsförslag till kommunen om inrättande av en tjänst som 
kommunekolog. 
 
Mediekontakter 
Vi har skrivit två insändare till lokalpressen; inför EU-valet och om ”Max 5”-kampanjen. 
Våra aktiviteter Hållbar Mat, Vildare trädgård och Hållbart Mode har lett till reportage i 
lokalmedia. 
 
Fastorp 2025-02-11 
Marianne Frick 
ordförande 
 
 



 
 
 
 


